
Møde i bestyrelsen for Finnebyens grundejerforening, onsdag 11.  september 2024 på Svanekevej 7. 

Tilstede fra bestyrelsen: Birk, Kjeld, Niels, Ane, Marie 

 
Mødepunkt  Beslutning/overvejelser 

Valg af referent 

 

Niels er referent 

Kort runde Alle er vel �lbage fra ferie 

Opsamling på 

sommerfesten 

Der var ca. 75 deltagere i løbet af dagen, hvilket er en flot opbakning fra 

medlemmerne. Det var fint at starte kl 14, og særligt børnefamilier fik en god 

chance for at møde hinanden.  

Hoppeborgen var en stor succes og bør gentages. Den blev taget ned kl 19, hvilket 

var et passende �dspunkt, selvom børnene kunne have fortsat et par ekstra dage 

og næ0er. 

Det var overskueligt at planlægge for 3 personer, da der var god opbakning fra 

medlemmerne af foreningen �l det prak�ske. Spørgeskemaet på facebook forud 

for festen fungerede således fint. 

Sodavand blev købt ved Rema og ikke som planlagt ved købmand Nord, da der her 

kun kan returneres hele pakker af drikkevarer.  

Fremover behøver der ikke være �lmelding �l festen. 

Næste år booker vi forsamlingshuset �l sommerfesten, så vi har mulighed for at 

være indenfor i �lfælde af dårligt vejr. 

Det var passende med indkøb af 3 fustager fadøl.  

Kjeld opdaterer drejebogen på baggrund af referatet. 

Udgi6erne �l sommerfesten var i alt ca. 4750 kr., og indtægterne fra salg af 

drikkevarer ca. 2400 kr. Festen har altså i alt kostet foreningen 2349 kr, og da der i 

budge0et for 2024 var afsat 2000, var der fin overensstemmelse med det 

forventede. 

I forlængelse heraf drø6edes hvilke arrangementer, der skal være gra�s 

drikkevarer. Der var enighed om, at der �l egentlige fester skulle være betaling for 

drikkevarer. Til eksempelvis generalforsamling bør der derimod være en øl eller 

vand �l deltagerne.  

Opsamling på første 

Finneforsamling 

Der var 40-45 deltagere ved første forsamling, hvilket var meget �lfredss�llende 

Deltagerne var primært børnefamilier.  

En deltagende pensionist �lbød generøst at lave mad �l alle børnefamilierne ved 

en anden forsamling. 

Det koster 500 kr. at leje forsamlingshuset pr gang, og udgi6erne her�l er afsat i 

budge0et for 2024. 



Arrangementet var super vellykket, og post-its fra deltagerne blev sat op på en 

planche og danner grundlag for en idebank, som løbende kan opdateres.  

Bestyrelsen drø6ede opfølgningen, som både kan ske på facebook og i 

Finneposten. Ane skriver et oplæg �l Finneposten om forsamlingen og 

opfølgningen på idebanken. 

Der kan være deltagerbetaling �l nogle af finneforsamlingerne, og bestyrelsen vil 

s�lle en underskudsgaran� på 2-300 kr. �l arrangementerne. 

Et stort problem er, at akus�kken er dårlig i forsamlingshuset og samtaler ved 

bordene er vanskelig – se særskilt punkt om forsamlingshuset 

Rekru0ering af flere 

medlemmer  

Der er pt. 57 almindelige husstandsmedlemmer og 33 pensionist medlemskaber. 

Bestyrelsen vurderer, at det ikke er nødvendigt med en egentlig 

rekru0eringsindsats. Birk skriver tekst om medlemsantal og indmelding og fle0er 

det ind i tekst om arrangementer i næste Finnepost. 

 
Snak om den næste 

Finnepost 

Bestyrelsen beder Mathilde om at sæ0e næste Finnepost op. 
 

Samarbejde med 

forsamlingshus 

Vi har talt med Rise Cato Thomsen om forsamlingshuset. 

Folkedanserforeningen er godt �lfredse med administra�onen, dri6en og 

økonomien omkring forsamlingshuset. 

De synes, det går godt, og dermed er der altså udsigt �l, at der også i frem�den vil 

være et forsamlingshus, finnebyboere ligesom nu kan leje �l arrangementer. 

Chris�ansbjerg Grundejerforening har i øvrigt skri6lig forkøbsret �l 

forsamlingshuset, hvis det på et �dspunkt skulle blive aktuelt for 

folkedanserforeningen at sælge det. 

De synes, at akus�kken i forsamlingshuset er god, så de har ikke et behov for at 

ændre på lydforholdene. 

Der er p.t. ingen finnebyboere, der deltager i folkedansen om mandagen, men Rise 

nævnte, at der �dligere har været et børne-dansehold, og det kunne formodentlig 

godt opre0es igen med en �mes børnedans før voksendansen om mandagen. 

Eventuelt Der er kommet endnu en mail fra ejendomsmægler om grundejerforeningen. Niels 

svarer og laver en standardtekst med lidt reklame for foreningen. 

Mathilde fra Allingevej har spurgt om muligheder for at få etableret et fartbump på 

Nykersvej. Birk spørger Mathilde om hun vil være kontaktperson �l en gruppe, der 

kan arbejde med emnet. Dere6er laver Birk et opslag på facebook om rekru0ering 

�l gruppen. 

 


